
2015. ÉVIZÁRÓ TAGGYŰLÉS

ÁLTALÁNOS  ELNÖKI  BESZÁMOLÓ

A 2015-ös év az országos nyitás éve volt. Kialakítottunk egy odúparkot 

füleskuvikoknak a Merzse-mocsár térségében éy megrendeztünk az első Ma-

gyarországi Kuvikvédelmi Konferenciát, ahol megkezdtük a koordinátori rendsze-

rünk kiépítését.

1., Személyi erőforrás

Egyesületünk tagsága idén 12 fővel bővült. Tagságunk kifejezetten alacsony ak-

tivitást mutatott évközben, a nyított gyűrűzési programokon tagjaink nem vettek 

részt. Ez csak részben tudható be érdektelenségnek, ami egy önkéntes tagság 

esetén elég furcsa viszonyulás, de tény, mint jelenség létezik. Az egyesület vezeté-

se sem tudta élővé tenni a tagsággal a kapcsolatát, nem volt képes mozgósítani, be-

vonni az embereket. Voltak ugyan kósza kísérletek ennek meghaladására, de nem 

volt egy kifejezett felelőse a feladatnak, és ami még enneél is fontosabb, a szakmai 

munkát meghaladóan nem volt erre kellő energiánk.

2., Programok

A szokásos terepi munkáinkon felül novemberben, igen élénk érdeklődés mellett, 

megrendeztük az első Magyarországi Kuvikvédelmi Konferenciát. 51 fő jelent meg 

elsősorban a szakmából. A konferencia egyik eredményeként 27 önkéntessel, 22 

sajátfenntartású kuvik odúparkkal rendelkező koordinátori területen összesen 81 

kuvikodú került kihelyezésre.

3., Kommunikáció

Az általános levelező listán szinte nem volt aktivitás idén sem. 

4., Anyagi háttér

A gazdasági évet pozitívan zártunk. Évvégi tartalékaink egy szűk negyedéves mű-

ködésre nyújtanak fedezetet. Bevételeink javarészt az I. Mo-i Kuvikvédelmi Kon-

ferencia részvételidíjaiból,  tagdíjakbók és tagi támogatásokból származtak. Leg-

jelentősebb kiadásaink, nagyságrendileg szinte azonosan a terepi munkák üzem-

anyagköltségei, az odúk gyártási költségei voltak. Az egyéb költségek a teljesnek 

csak közel 2%-t adták.


